
PROTOKÓŁ Nr  47 A/2022

z posiedzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji odbytego w dniu 25 listopada  2022 roku w Urzędzie Gminy
Grunwald

Posiedzenie rozpoczęto godz. 830 - zakończono godz. 837

 . 

Przewodniczył: Przewodniczący  Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Pan Sławomir Matuszewski 

Obecni członkowie komisji Skarg Wniosków i Petycji Gminy Grunwald (lista obecności zał. nr 1):

Ad pkt. 1 i 2. Otwarcie – stwierdzenie prawomocno  ś  ci obrad. Przyj  ę  cie porz  ą  dku obrad.   

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji –Pan Sławomir Matuszewski - dokonał otwarcia posiedzenia 
komisji, stwierdził prawomocność obrad oraz przedstawił projekt porządku obrad. 

1. Wniosek o dodanie do porządku obrad punktu Przyjęcie protokołu nr 46A/2022 z posiedzenia Komisji Skarg 
Wniosków i Petycji odbytego w dniu 21 października 2022 roku w Urzędzie Gminy Grunwald.

Komisja Skarg Wniosków i Petycji w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła ww. wniosek.

Radni więcej uwag nie zgłosili. 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła porządek obrad wg. następującego
wyszczególnienia.

1. Otwarcie - stwierdzenie  prawomocności obrad.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie Protokołów: 

3.1.  nr 41A/2022 z posiedzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji odbytego w dniu 18 sierpnia 2022 roku w Urzędzie

Gminy Grunwald.

3.2.  nr 46A/2022 z posiedzenia Komisji  Skarg Wniosków i Petycji odbytego w dniu 21 października 2022 roku w

Urzędzie Gminy Grunwald.

4 .  Rozpatrzenie skargi na działanie Wójta Gminy Grunwald w sprawie poświadczenia nieprawdy przez pracowników

Urzędu oraz niezgodne z przeznaczeniem użytkowanie autobusu zakupionego ze środków PFRON.

5. Rozpatrzenie skargi na mobbing i bezprawne  działanie Kierownika GOPS Grunwald.

6. Rozpatrzenie skargi na działanie Wójta Gminy Grunwald w sprawie fatalnego stanu Gminy Grunwald.

7. Rozpatrzenie skargi na bezczynność Wójta Gminy Grunwald, w związku z nierozpatrzeniem wniosku z dnia 25 maja

2021 r. o zasypanie dziur na odcinku drogi na działce 152/4 w Ominie sołectwo Mielno.

8. Omówienie  zagadnienia zgłoszonego  w  sprawie  podjętej  Uchwały  nr  LII/417/2022  Rady  Gminy  Grunwald

z dnia 30 sierpnia 2022 roku w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Z. S. na działanie Wójta Gminy Grunwald. 

9. Wolne wnioski i zapytania.

10. Zamknięcie obrad.
Radni uwag nie zgłosili.

Ad. pkt. 3. Przyjęcie protokołów: 
Ad. pkt. 3.1.    nr 41A/2022 z posiedzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji odbytego w dniu 18 sierpnia 2022  
roku w   Urzędzie Gminy Grunwald.  
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Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji –Pan Sławomir Matuszewski - poddał pod głosowanie 
przyjęcie protokołu nr 41A/2022 z posiedzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji odbytego w dniu 18 sierpnia 2022 
roku w Urzędzie Gminy Grunwald.

Radni uwag nie zgłosili.

Komisja  Skarg  Wniosków i  Petycjiw głosowaniu  jawnym jednogłośnie  przyjęli  protokół  nr  41A/2022  z  posiedzenia
Komisji Skarg Wniosków i Petycji odbytego w dniu 18 sierpnia 2022 roku w Urzędzie Gminy Grunwald.

Radni uwag nie zgłosili.

Ad. pkt.    3.2.  nr 46A/2022 z posiedzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji odbytego w dniu 21 października  

2022 roku w Urzędzie Gminy Grunwald.

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji –Pan Sławomir Matuszewski - poddał pod głosowanie 
przyjęcie protokołu nr 46A/2022 z posiedzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji odbytego w dniu 21 października 
2022 roku w Urzędzie Gminy Grunwald.
Radni uwag nie zgłosili.

Komisja Skarg Wniosków i Petycji   w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli  protokół nr 41A/2022 z posiedzenia
Komisji Skarg Wniosków i Petycji odbytego w dniu 21 października 2022 roku w Urzędzie Gminy Grunwald.

Radni uwag nie zgłosili.

Ad. pkt.   4   . Rozpatrzenie skargi na działanie Wójta Gminy Grunwald w sprawie poświadczenia nieprawdy przez  

pracowników Urzędu oraz niezgodne z przeznaczeniem użytkowanie autobusu zakupionego ze środków PFRON.

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji –Pan Sławomir Matuszewski –   zapoznał radnych z treścią
skargi ( zał nr 2 )
Radna Gminy-Pani  Małgorzata  Kamińska-  złożyła  wniosek,  aby  zawnioskować  o dodatkowe informacje,
które są niezbędne do dalszego rozpatrywania sprawy: 

1. Karta drogowa kierowcy z dnia 21-10-2022r. Pana M. L.,
2. Podanie/ wniosek w sprawie wypożyczenia gminnego autobusu na potrzeby „MORS GRUNWALD” w
dniu 21-10-2022r.,
3. Dowód wpłaty za wynajęcie gminnego autobusu na potrzeby „MORS GRUNWALD” w dniu 21-10-
2022r.
4. Wydruk danych z tachografu cyfrowego z 21 października 2022r.
5. Przesłać prośbę  o udzielenie informacji na czym polega przegląd okresowy samochodu w państwa
firmie, co jaki czas powinien być wykonany, ile czasu trwa  oraz jak powinien zostać udokumentowany.
W materiałach jest dokument, oświadczenie, że był robiony przegląd podpisany przez Pana A.SZ oraz
J.N. Dodatkowo jest, także dokument zanimizowana decyzja  o stopniu niepełnosprawności uczestnik
wycieczki. 
Autobus został  wykorzystany w dniu, w którym powinien dowozić dzieci z niepełnosprawnością do
szkoły a rodziców poinformowano o przeglądzie a faktycznie autobus pojechał na wycieczkę z MORS
Grunwald. 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji  w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła ww. wniosek Radnej Małgorzaty
Kamińskiej 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji –Pan Sławomir Matuszewski – na najbliższą komisję zaprosić
należy skarżącego, kierowce  oraz przedstawiciela MORS Grunwald.
Podinspektor-  Iwona  Mikołajczak-  poinformowała,  że  kierowca  może  odpowiedzieć  na  pytania  komisji  w  dniu
dzisiejszym. 
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Radna Gminy-Pani Małgorzata  Kamińska-  zapytała o wyjazd w dniu 21 października 2022,  kiedy to był
zorganizowany wyjazd MORS Grunwald do Karpacza, ile dni trwała wycieczka?
Kierowca – Pan M. L. - w piątek wyjazd a w niedziele powrót. 
Radna Gminy-Pani Małgorzata Kamińska- kto był kierownikiem wycieczki?
Kierowca – Pan M. L. - Prezes MORS Grunwald Pan J. S.
Radna Gminy-Pani Małgorzata Kamińska- czy była karta wycieczki i kto ją ma. 
Kierowca – Pan M. L. - tak, kierownik.
Radna Gminy-Pani Małgorzata Kamińska- kto dokonuje przeglądu pojazdu?
Kierowca – Pan M. L. - raz na 60 tys. km był przeprowadzony w Zalewie i ta firma robi to tylko raz zgodnie z
umową a po roku trzeba zrobić drugi raz. Przegląd był już wcześniej zaplanowany i to był zbieg okoliczności.
Radny- Pan Piotr Szewczak- o której był wyjazd, a o której przegląd ?
Kierowca – Pan M. L. - o godzinie 13:45 wyjazd a przegląd trwał od 7:00 do 13:00.
Radna Gminy-Pani Małgorzata Kamińska - samo zawiezienie dzieci nie zajmuje dużo czasu, czy nie można
było zrobić w międzyczasie. 
Kierowca – Pan M. L. - chyba nie, bo jak rano nikogo nie zawiozłem to kogo miałbym przywieść. 
Radna Gminy-Pani Małgorzata Kamińska – między dowozem a przywozem. Czy przegląd nie powinien być
zarejestrowany w księdze przeglądu?
Kierowca – Pan M. L. -  taki zrobiony przez firmę zewnętrzną to tak jest wpisany, jak ten po przejechanych 60
tys. kom. 
Radna – Pani Cecylia Lecewicz-Husar- kto zapłacił kierowcy?
Kierowca – Pan M. L. -  wycieczka. Z urzędu nie było mi płacone.
Radni więcej uwag nie zgłosili. 

Ad. pkt.   5. Rozpatrzenie skargi na mobbing i bezprawne  działanie Kierownika GOPS Grunwald.  

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji –Pan Sławomir Matuszewski –   zapoznał radnych z treścią
skargi ( zał. nr 3 ) oraz z opinią radcy prawnego (zał. nr 4). 
Radna Gminy-Pani Małgorzata Kamińska-złożyła wniosek, aby  przygotować odpowiedź skarżącej,  że Rada
Gminy nie jest kompetentna w rozpatrywaniu skarg z zakresu prawa pracy i jest to zadane sądu pracy dołączając
opinię radcy prawnego.

Komisja Skarg Wniosków i Petycji  w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła ww. wniosek Radnej Małgorzaty
Kamińskiej 

Radni uwag nie zgłosili. 

Ad.  pkt.  6.  Rozpatrzenie  skargi  na  działanie  Wójta  Gminy  Grunwald  w  sprawie  fatalnego  stanu  Gminy
Grunwald.
Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji –Pan Sławomir Matuszewski –   zapoznał radnych z treścią
skargi ( zał. nr 5 ).
Radna Gminy-Pani  Małgorzata  Kamińska-  stwierdziła,  że  skargę  napisała  grupa  dziewięciu   radnych co
stanowi  większość  Rady  Gminy  i  skarga  będzie  rozpatrywana  przez  skarżących.  Skarga  była  wysłana  do
urzędów, które nadzorują gminę i to one powinny rozpatrzeć skargę. 
Radny -Pan Piotr Szewczak- złożył wniosek,  że skarga nie powinna być rozpatrywana gdyż nadawcą jest Rada Gminy
i Rada Gminy ma ją rozpatrywać i jest stroną sprawy. 
Komisja Skarg Wniosków i Petycji  w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła ww. wniosek Radnego Piotra Szewczaka.

Radni  uwag nie zgłosili. 

Ad. pkt.   7  . Rozpatrzenie skargi na bezczynność Wójta Gminy Grunwald, w związku z nierozpatrzeniem wniosku  

z dnia 25 maja 2021 r. o zasypanie dziur na odcinku drogi na działce 152/4 w Ominie sołectwo Mielno.
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Ad.  pkt.    8  .  Omówienie    zagadnienia   zgłoszonego  w  sprawie  podjętej  Uchwały  nr  LII/417/2022  Rady  Gminy  

Grunwald z dnia 30 sierpnia 2022 roku w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Z. S. na działanie Wójta Gminy

Grunwald. 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji –Pan Sławomir Matuszewski –   zapoznał radnych z treścią
skargi ( zał. nr 6 ) oraz zgłoszenia (zał. nr 7), sprawy można omówić jednocześnie, gdyż są ze sobą powiązane. 
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- stwierdziła, że Wojewoda źle odczytał intencje skarżącego, gdyż
mieszkaniec liczył na pomoc ze strony wojewody a nie przekazywanie skargi do Rady Gminy, skargi już rozpatrzonej. 
Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji –Pan Sławomir Matuszewski –   skarżący ma zastrzeżenia, że
Rada Gminy nie zobligowała wójta do naprawy drogi, wić komisja wystosuje do Wójta pismo w sprawie naprawy drogi
a skarga w tym temacie była już rozpatrzona. 
Radna Gminy-Pani Małgorzata Kamińska- zgodziła się, że skarga została rozpatrzona przez Radę Gminy w
tym temacie uchwałą nr LII/417/2022 z dnia 30 sierpnia 2022 roku i należy wystosować wniosek do wójta o
naprawę tej drogi.
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska-  poprosiła, aby w temacie wypowiedział się pracownik,
który zajmuje się drogami. 
Przewodniczący Komisji  Skarg Wniosków i  Petycji  –Pan Sławomir  Matuszewski –  zapytał  o  drogę w
Ominie o nr działki 152/4, czy są tam obecnie prace lub planowane prace.
Podinspektor-  Pani  Dominika  Perczyńska-   w tym roku  nie  ma  już  środków na  naprawę  tej  drogi.  Droga  jest
przejezdna ale jest to droga gruntowa więc nie jest idealna. Konieczności remontu nie ma, droga jest przejezdna można
jedynie uzupełnić ubytki.
Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji –Pan Sławomir Matuszewski –złożył wniosek, aby  w sprawie
skargi odpisać, że została ona już rozpatrzona w dniu 30 sierpnia 2022 roku uchwalą i nie ma nowych okoliczności do
rozpatrzenia skargi ponownie. W sprawie remontu drogi to komisja wystąpi do wójta z wnioskiem o remont tej drogi i
powiadomimy  o tym skarżącego. 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji  w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła ww. wniosek Radnego Sławomira
Matuszewskiego.

Radni uwag nie zgłosili. 

Ad. pkt. 9. Wolne wnioski i zapytania. 

Radni uwag nie zgłosili.

Ad. pkt 10. Zamkni  ę  cie obrad.   

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji –Pan Sławomir Matuszewski -  w związku z wyczerpaniem 
porządku obrad zamykam posiedzenie Komisji Skarg Wniosków i Petycji.

Protokołowała : 

Iwona Mikołajczak

Przewodniczacy  Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

    Sławomir Matuszewski 
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